
Vad hände  
på KF?

URVAL FRÅN DEN  2 SEPTEMBER

(Kommunfullmäktige)



Siv Sahlström (C ) ställde  
en interpellation till tekniska 

nämndens ordförande  
Robert Nibelius (M)  

angående hanteringen av 
ledarmöter och ärenden  

i tekniska nämnden. 

Besvarades skriftligt och  
debatterades även utförligt  

av många ledamöter.

Interpellation



Karl-Johan Nybell (C)  
ställde en interpellation  
till tekniska nämndens  

ordförande Robert Robert 
Nibelius (M) angående  
fällda träd längs med  

Vendevägen i Djursholm.  

Besvarades skriftligt och  
debatterades även utförligt  

av många ledamöter.

Interpellation



Christer Lidgard (C) ställde 
en interpellation till tekniska 

nämndens ordförande  
Robert Robert Nibelius (M) 
om fällda träd längs med 

Sveavägen.   

Besvarades skriftligt och  
debatterades även utförligt  

av många ledamöter.

Interpellation



Antagande av riktlinjer  
för namnsättning.  

Beslutades enhälligt enligt 
kommunstyrelsens förslag. 

Antagande

Riktlinjerna 
finns att läsa på 

danderyd.se    



Antagande av detaljplan  
för Enebybergs skola,  

Orren 30 och 31 samt del 
av Enebyberg 1:180.  

Beslutades enhälligt enligt  
kommunstyrelsens förslag. 

Antagande

Detaljplanen 
finns tillgänglig 
på danderyd.se    



Antagande av  
måltidspolicy 

Beslutades enligt kommunstyrelsens 
förslag efter omröstning gentemot 

Centerpartiets motförslag och debatt.  

C, S och Mp reserverade sig  
till förmån för egna förslag.

Antagande

Måltidspolicyn 
finns att läsa på 

danderyd.se   



Johanna Hornberger valdes 
till ny kommunstyrelseord-
förande, kommunalråd och 
ordförande i krislednings-

nämnden. 

Hon efterträder Hanna Bocander,  
som har valt att avgå från sina  
uppdrag på egen begäran.

  

Valärenden 



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 14 okteober. 
Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges 

ordförande 


